
Depth Dividing Bars For Floor Standing
Enclosures, VBD

 

The dividing depth bar increases the mounting possibilities
available within the enclosure and divides it into two useable
spaces.

功能
Description: Fitted in the centre of a 1200 mm or 1600 mm wide enclosure (top and bottom), to provide standard
mounting facilities in two sections of 600 mm or 800 mm wide. This enables separate fitting of accessories such as
CAB(P), CBU, CLPK, CLPF etc., in either side of the enclosure. Accessories are adjustable in depth within the 25 mm hole
pattern.
Material: 1.75 mm zinc plated steel.
Pack quantity: 1 pair without mounting accessories.
Mounting requirements: Add VBK for mounting. Add VB for complete mounting facilities in the division.

 
We connect and protect



技术参数
厚度: 1.75mm
材料: 钢
完成: 镀锌

Table 1/1
物料号 高度 宽度 深度 外壳材料 快速发货

VBD500 24mm 500mm 90mm 低碳钢 No

VBD400 24mm 400mm 90mm 低碳钢 No

VBD600 24mm 600mm 90mm 低碳钢 No

VBD800 24mm 800mm 90mm 低碳钢 No

警告
应仅根据 nVent 的产品说明书与培训材料安装并使用 nVent 的产品。可访问 www.nvent.com 获取说明书，或者向您的 nVent
客服代表索取。错误安装、使用不当、滥用或未能完全遵守 nVent
的说明与警告，可能会造成产品故障、财产损失、严重的人身伤害及死亡和/或使得保修服务无效。
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